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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 4)

Българската търговско-промишлена палата изразява принципна подкрепа на законопроекта за бюджет 2024
година. Това мнение изрази Васил Тодоров по време на в обсъждане парламентарната комисия по бюджет и
финанси на първо четене на новите бюджетните закони – план-сметката на държавата и за бюджетите на
Здравната каса и на Държавното обществено осигуряване. Като положителни тенденции се очертават съобр... 

Седмица след като връчи своите акредитивни писма на президента на Р България Новоназначеният посланик на
Япония в София Н. Пр. г-н Хисаши Мичигами и представители на Посолството на Япония посетиха БТПП и
обсъдиха с председателя на Палатата Цветан Симеонов възможностите за активизиране на двустранните
търговско-икономически отношения. Цветан Симеонов представи историята и дейността на БТПП, акцен... 

Бюрото на Европейския парламент в България, ЕВРОПА ДИРЕКТНО Габрово при Габровската търговско-
промишлена палата (ГТПП) и Община Габрово канят представители на бизнеса, институции и организации от
Габровска област да се включат в среща с български евродепутати под наслов: "Европейските перспективи пред
местния бизнес в региона на Габрово". Срещата ще се проведе на 1 декември от 14.00 часа в Ритуалн... 

В изпълнение на проект "Подготвителни дейности за създаване на МИГ Борован – Враца - Вършец" в периода м.
август – м. ноември 2023 г. се проведоха 11 обучения – 5 с представители на партньорите по проекта и 6 – с
местни лидери и заинтересовани страни. Лектори от "Сдружение Търговско-промишлена палата - Враца",
изпълнител на договор № Д-Д-24/07.04.2023 г. за "Организиране на обучения на местни лиде... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
12)

Заглавие: Остават проблемите с определяне на МРЗ и минималния осигурителен праг, категорични са от БТПП
Дата: 28.11.2023 13:52
Медия: Банкеръ

Заглавие: Новият посланик на Япония посети БТПП
Дата: 28.11.2023 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Европейските перспективи пред местния бизнес в региона на Габрово
Дата: 28.11.2023 10:20
Медия: Gabrovo News

Заглавие: Проведоха обучения в изпълнение на проекта за създаване на МИГ Борован - Враца - Вършец
Дата: 29.11.2023 08:00
Медия: Конкурент

https://banker.bg/2023/11/28/%D0%BE%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D1%80%D0%BE%D0%B1%D0%BB%D0%B5%D0%BC%D0%B8%D1%82%D0%B5-%D1%81-%D0%BE%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D0%BD%D0%B5-%D0%BD%D0%B0-%D0%BC%D1%80/
https://www.bcci.bg/news/19910
https://www.gabrovonews.bg/news/198621/
https://www.konkurent.bg/news/17012376005639/provedoha-obucheniya-v-izpalnenie-na-proekta-za-sazdavane-na-mig-borovan-vratsa-varshets-


Родителите, които искат да ползват данъчните облекчения за деца или за деца с увреждания през работодателя
си, е необходимо да заявят желанието си пред него, като подадат съответната декларация от 30 ноември до 31
декември 2023 г. В този случай работодателят може да възстанови данъка в срок до края на януари 2024 г.
Размерите на данъчните облекчения за придобитите доходи през 2023 г. се запазват с... 

"Три процента дефицит е напълно допустим. Аналогиите със семейния бюджет - да харчиш колкото получаваш, не
са съвсем правилни, по-скоро бих дал пример с инвестициите в бизнеса", каза пред Нова тв Георги Ганев, депутат
от ПП-ДБ. "Ако президентът наложи вето - прецедент е президентът да се меси в бюджета, ще се съберем на
извънредно заседание да го преодолеем, но ще се загуби време и ще се затрудни ... 

42% от компаниите в сектора развиват дейността си извън пределите на страната Около 200 млн. долара е
размерът на финансирането, което успяват да привлекат българските проптех компании през последните пет
години. Най-успешните от тях към момента се оценяват на над 605 млн. долара. Данните са от Bulgarian Proptech
Mapping Report 2023 – първия публичен доклад, представящ картината на иновативния сек... 

Около 200 млн. долара е размерът на финансирането, което успяват да привлекат българските проптех компании
през последните пет години. Най-успешните от тях към момента се оценяват на над 605 млн. долара, сочат данни
от Bulgarian Proptech Mapping Report 2023, първия публичен доклад, представящ картината в проптех сектора у
нас, изготвен от Proptech.bg. "Проптех секторът обединява компании, които съ... 

Темата за легализиране преработката на индустриален коноп отново излиза на дневен ред в Народното
събрание. Въпрос от национално значение за българската икономика, който незнайно защо още не е решен и не
търпи отлагане. Той беше внасян и обсъждан по време на 47-ото и 48-ото народно събрание, както и сега по
време на текущия парламент. България е била водещ производител на индустриален коноп в Евро... 

Председателят на Икономическия и социален съвет г-жа Зорница Русинова и членове на Председателския съвет
на Институцията представиха пред студенти по случай 20 години от основаването на гражданския парламент
лекция на тема "Еврото, еврозоната и влиянието върху българската икономика". В рамките на посещението
ректорското ръководство проведе среща с представителите от Икономическия и социален съвет ... 

Заглавие: До края на декември заявяваме данъчните облекчения за деца чрез работодателя
Дата: 29.11.2023 11:01
Медия: Вестник Борба

Заглавие: Георги Ганев: Да мислим повече за инвестициите, 3% дефицит е напълно допустим
Дата: 29.11.2023 11:00
Медия: 168 часа

Заглавие: На над 600 млн. щ.д. се оценяват петте най-големи български проптех фирми
Дата: 29.11.2023 10:33
Медия: Банкеръ

Заглавие: Проптех компаниите у нас са привлекли 200 млн. долара финансиране за пет години
Дата: 29.11.2023 10:11
Медия: Imoti net

Заглавие: Агро Телеграф: Индустриалният коноп - срещу затоплянето и обезлюдяването
Дата: 29.11.2023 10:09
Медия: Телеграф

Заглавие: Председателят на Икономическия и социален съвет г-жа Зорница Русинова и нейни колеги
представиха темата "Еврото, еврозоната и влиянието върху българската икономика" по случай 20-годишнината
на институцията
Дата: 29.11.2023 11:09
Медия: Университет за национално и световно стопанство

Заглавие: И Италия обмисля социален лизинг за нова кола - 75 евро на месец

https://www.borbabg.com/2023/11/29/do-kraya-na-dekemvri-zayavyavame-danchnite-oblekcheniya-za-detsa-chrez-rabotodatelya/
https://www.168chasa.bg/article/16367948
https://banker.bg/2023/11/29/%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-600-%D0%BC%D0%BB%D0%BD-%D1%89-%D0%B4-%D1%81%D0%B5-%D0%BE%D1%86%D0%B5%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0%D1%82-%D0%BF%D0%B5%D1%82%D1%82%D0%B5-%D0%BD%D0%B0%D0%B9-%D0%B3%D0%BE/
https://www.imoti.net/bg/novini/view/propteh-kompaniite-u-nas-sa-privlekli-200-mln-dolara-finansirane-za-pet-godini
https://telegraph.bg/telegraphplus/novini/agro-telegraf-industrialniiat-konop-sreshtu-zatoplianeto-i-obezliudiavaneto.-izdyrzha-na-susha-i-se-otglezhda-bez-pesticidi-1200-evro-dostigat-prihodite-ot-1-dka-397011
https://www.unwe.bg/bg/news/28649/%D0%BF%D1%80%D0%B5%D0%B4%D1%81%D0%B5%D0%B4%D0%B0%D1%82%D0%B5%D0%BB%D1%8F%D1%82-%D0%BD%D0%B0-%D0%B8%D0%BA%D0%BE%D0%BD%D0%BE%D0%BC%D0%B8%D1%87%D0%B5%D1%81%D0%BA%D0%B8%D1%8F-%D0%B8-%D1%81%D0%BE%D1%86%D0%B8%D0%B0%D0%BB%D0%B5%D0%BD-%D1%81%D1%8A%D0%B2%D0%B5%D1%82-%D0%B3-%D0%B6%D0%B0-%D0%B7%D0%BE%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%86%D0%B0-%D1%80%D1%83%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2%D0%B0-%D0%B8-%D0%BD%D0%B5%D0%B9%D0%BD%D0%B8-%D0%BA%D0%BE.html
https://www.konkurent.bg/news/17012346001988/i-italiya-obmislya-sotsialen-lizing-za-nova-kola-75-evro-na-mesets


Лизинг на автомобили с контролиран наем за електрически коли обмисля да въведе Италия за семейства с ниски
доходи. Подобна схема ще бъде въведена от догодина и във Франция. Предложението е за социалния лизинг да
могат да кандидатстват хора с доходи до 14 000 евро годишно, а наемът на автомобил на месец да е от 75 до 125
евро. Първоначалната вноска от няколко хиляди евро, която трябва да бъде изпла... 

Ключово местоположение в Европа, ниски заплати и ниски данъци - България все повече се превръща в
притегателен център за големи и известни германски компании. Няколко примера от Баден-Вюртемберг, пише
"Дойче Веле". Големи фирми от Баден-Вюртевберг все повече се установяват в България, а онова, което е
предимство за страната – най-вече ниските заплати и ниските данъци – изнася производства извън Ге... 

През ноември 2023 г. общият показател на бизнес климата е 21,6%. Показателят остава приблизително на нивото
си от октомври - 22.0%, отчита НСИ. Повишение е регистрирано в строителството и сектора на услугите, докато в
промишлеността се наблюдава намаление. Единствено в търговията на дребно показателят запазва равнището си
от предходния месец. Промишленост Съставният показател "бизнес климат в про... 

През ноември 2023 г. общият показател на бизнес климата остава приблизително на нивото си от октомври (от
22.0% на 21.6%). Повишение на показателя е регистрирано в строителството и сектора на услугите, докато в
промишлеността се наблюдава намаление. Единствено в търговията на дребно показателят запазва равнището си
от предходния месец, сочат данните на НСИ. В промишлеността показателят се понижава... 

На 30 ноември изтича забраната за внос на слънчоглед от Украйна, но големите производители на олио у нас се
опасяват, че и след тази дата държавата ще наложи някакви административни пречки пред този внос. Причината
е, че българските производители на слънчоглед все още имат големи запаси, които задържат в очакване на по-
високи цени и в момента продават само малки количества. Това обаче не може да н... 

Ако се съберат таксите за пренос на газ, средствата да бъдат насочени към намаляване на дефицита, призова
депутатътАко президентът наложи вето върху бюджета, това ще затрудни най-вече общините, защото никоя
община не може да приеме своя бюджет преди държавния. Това каза пред NOVA Георги Ганев, депутат от ПП-ДБ
и член на парламентарната комисия по бюджет и финанси. По думите му този ход на държавни... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Дата: 29.11.2023 07:10
Медия: Конкурент

Заглавие: Защо големи германски концерни ги тегли към България
Дата: 29.11.2023 09:21
Медия: 24 часа Пловдив

Заглавие: Лек спад в бизнес климата у нас отчита НСИ
Дата: 29.11.2023 11:41
Медия: БНТ Новини

Заглавие: Стабилна стопанска конюнктура през ноември, строителството във възход
Дата: 29.11.2023 11:34
Медия: Икономически живот

Заглавие: Производители на олио се опасяват от нова забрана на украински слънчоглед
Дата: 29.11.2023 11:27
Медия: Smolyan.bgvesti.NET

Заглавие: Георги Ганев: Вето върху бюджета би затруднило общините
Дата: 29.11.2023 11:23
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Германо-българската индустриално-търговска камара организира на 30 ноември форум за

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16367355
https://bntnews.bg/news/lek-spad-v-biznes-klimata-u-nas-otchita-nsi-1257814news.html
https://ikj.bg/novini/biznes-klimat-stroitrlstvo/
https://www.smolyan.bgvesti.net/news/577328/proizvoditeli-na-olio-se-opasyavat-ot-nova-zabrana-na-ukrainski-slanchogled
https://www.investor.bg/a/540-danatsi-i-byudzhet/385269-georgi-ganev-veto-varhu-byudzheta-bi-zatrudnilo-obshtinite
https://www.bta.bg/bg/news/economy/577859-germano-balgarskata-industrialno-targovska-kamara-organizira-na-30-noemvri-forum


Германо-българската индустриално-търговска камара (ГБИТК) организира дискусионен форум Leadership Talks,
съобщиха от Камарата в последния брой на бюлетина си Bulgarien Aktuell, получен в БТА. Форумът ще се състои на
30 ноември (четвъртък) в гранд хотел "Милениум", а регистрацията започва в 14:30 ч. Целта на събитието е да
покаже как се променя развитието на корпоративния свят с напредъка на технол... 

Хората в България, които се осигуряват на максималната, позволена от закона сума, са под 300
хилядиВисокотехнологичният сектор се обяви против вдигането на максималния осигурителен праг. Какви са
мотивите на бранша и вярно ли е, че специалистите са повече от търсените и се очакват уволнения, става ясно от
интервю по Нова телевизия. Председателят на Българската асоциация на софтуерните компании Доб... 

В дългосрочен план е застрашена пенсионната система, смята Хасан АдемовТрите бюджета - държавният, на ДОО
и НЗОК, трябва да отговарят на няколко изключително сериозни предизвикателства - демографският проблем,
неравенствата, рискът от бедност и политиката по доходите. Това коментира в "Денят започва" бившият министър
на труда и социалната политика Хасан Адемов.Според него обаче усилията за решаван... 

"Нашата политика е да събираме данъците, без да ги вдигаме. Ние сме държавата с най-голям процент сива
икономика и всички промени в данъчните закони, които искаме да направим, са баланс между това да не
натоварим прекалено бизнеса, но да вземем мерки, така че той да се изсветли". Това коментира в "Денят започва"
по БНТ Искрен Арабаджиев - депутат от ПП-ДБ и член на комисията по бюджет и финанси. Т... 

Родителите, които искат да ползват данъчните облекчения за деца или за деца с увреждания през работодателя
си, е необходимо да заявят желанието си пред него, като подадат съответната декларация от 30 ноември до 31
декември 2023 г. В този случай работодателят може да възстанови данъка в срок до края на януари 2024 г.
Размерите на данъчните облекчения за придобитите доходи през 2023 г. се запазват с... 

Заработи първата геотермална централа с хоризонтални шахтиИзкуственият интелект се разпространява с бързи
темпове по целия свят и започва да застрашава доходите на хората. Според проучване на Европейската
централна банка, на което се позовава Ройтерс, широкото въвеждане на AI ще доведе до спад в заплатите на
служителите на много компании. В същото време като цяло няма да има значително намаляване ... 

лидерските стратегии за управление
Дата: 29.11.2023 09:38
Медия: Българска телеграфна агенция

Заглавие: IT секторът скочи! Ще има ли вдигане на осигуровките
Дата: 29.11.2023 10:55
Медия: Агенция Стандарт

Заглавие: Увеличават се разходите за осигуровки и на работника, и на работодателя
Дата: 29.11.2023 10:46
Медия: Pariteni

Заглавие: Искрен Арабаджиев: Нашата политика е да събираме данъците, без да ги вдигаме
Дата: 29.11.2023 10:32
Медия: Днес+

Заглавие: До края на декември заявяваме данъчните облекчения за деца чрез работодателя
Дата: 29.11.2023 10:05
Медия: Римекс ТВ

Заглавие: Проучване: Изкуственият интелект застрашава доходите на хората
Дата: 29.11.2023 11:09
Медия: TechNews

Заглавие: Работещите ще взимат повече пари при болнични
Дата: 29.11.2023 10:48
Медия: Виа Понтика

https://www.standartnews.com/biznes-ikonomika/it-sektorat-skochi-shte-ima-li-vdigane-na-osigurovkite-543853.html
https://www.pariteni.bg/novini/pari/uvelichavat-se-razhodite-za-osigurovki-i-na-rabotnika-i-na-rabotodatelia-247946
https://dnesplus.bg/bulgaria/iskren-arabadzhiev-nashata-politika-e-da-sabirame-danatsite-bez-da-gi-vdigame_1139739
https://www.rmtv.bg/bg/do-kraya-na-dekemvri-zayavyavame-danachnite-oblekcheniya-za-detsa-chrez-rabotodatelya/
https://technews.bg/article-156100.html
https://www.viapontika.com/index.php?page=article&article=77037


При болнични работещите ще получават повече пари след промяната от следващата година, която предвижда
работодателят да плаща първите два, а не три дни от болничния. Това се посочва в становище на КНСБ по
промените в закона за бюджета. Според синдиката тази мярка ще доведе до допълнителни разходи в системата
на ДОО от 77 млн. лева, като загубата на приходи е в размер на 15 млн. лева, пише PARITENI.... 

При болнични работещите ще получават повече пари след промяната от следващата година, която предвижда
работодателят да плаща първите два, а не три дни от болничния. Това се посочва в становище на КНСБ по
промените в закона за бюджета. Според синдиката тази мярка ще доведе до допълнителни разходи в системата
на ДОО от 77 млн. лева, като загубата на приходи е в размер на 15 млн. лева.Но все пак с ог... 

3 млн. лв. идват от българския фонд Morningside Hill, който през 2022 г. вложи в нея още толковаКогато една
компания в портфолиото на фонд за рисков капитал се справя отлично, често има заделени средства за
последваща инвестиция, с която фондът да запази дяловете си в дружеството и да подпомогне по-нататъшното
развитие на проекта. Такъв е случаят с българския инвеститор Morningside Hill, чиято инв... 

Извънредна новина Разберете големите новини в момента, в който се случват - директно в имейла ви. В
строителството и услугите бизнес климатът се подобрява през ноември, в промишлеността се влошава, а в
търговията на дребно запазва нивото си от октомври. С това общият показател на бизнес климата спада
минимално спрямо предния месец от 22.0% на 21.6%, съобщи Националният статистически институт. Икон... 

"400 млн. лева не достигнат в бюджета за следващата година. Ако няма развитие по исканията, няколко наши
браншови структури готвят национален протест на 14 декември". Това коментира в ефира на предаването "Твоят
ден" по NOVA NEWS президентът на КНСБ Пламен Димитров. Той уточни, че синдикалните структури ще
организират мащабна акция в столицата, ако не бъдат постигнати желанията на хората. Димитров... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 9)

В деня на #ЩедриятВторник 28 ноември Американската търговска камара в България (AmCham) оповести
резултата от благотворителната вечеря по случай Деня на благодарността, който се проведе седмица по-рано.
Спонсорите и дарителите са събрали 94 000 лева за двете каузи на фондация BCause - стипендиантската
програма "Готови за успех", която подкрепя отлични студенти ученици сираци и полусираци, и Фонда ... 

Заглавие: Ако тази мярка се приеме, ще бъдем много доволни, след като сме си взели болничен
Дата: 29.11.2023 09:39
Медия: Фокус

Заглавие: Платформата за намиране на работа nPloy набра 3.65 млн. лева
Дата: 29.11.2023 11:12
Медия: Капитал

Заглавие: Мениджърите от промишлеността и търговията очакват стабилизация на цените
Дата: 29.11.2023 11:35
Медия: Дневник

Заглавие: Пламен Димитров: Ако няма развитие по исканията ни, ще проведем национален протест на 14
декември
Дата: 29.11.2023 11:27
Медия: Новини.бг

Заглавие: Американската търговска камара в България дари 94 000 лева за два благотворителни фонда на
BCause
Дата: 29.11.2023 09:01
Медия: BCause

Заглавие: Лекарите в Гърция започват стачка
Дата: 29.11.2023 10:42

https://www.focus-news.net/novini/Bylgaria/Ako-tazi-myarka-se-prieme-shte-budem-mnogo-dovolni-sled-kato-sme-si-vzeli-bolnichen-1914070
https://www.capital.bg/biznes/startup/2023/11/29/4559298_platformata_za_namirane_na_rabota_nploy_nabra_365_mln/
https://www.dnevnik.bg/biznes/2023/11/29/4559577_menidjurite_ot_promishlenostta_i_turgoviiata_ochakvat/
https://novini.bg/bylgariya/obshtestvo/815212
https://bcause.bg/news/news-giving/949-amcham-dari-94-000-leva-za-dva-blagotvoritelni-fonda-na-bcause.html
https://clinica.bg/26644-lekarite-v-gyrciq-zapochvat-stachka


Започва стачка на медици в Гърция с искане за по-добри условия и повече персонал. Федерацията на болничните
лекари на Гърция (OENGE) ще обяви 8-часово спиране на работа в сряда и четвъртък, като в стачката ще участва и
Общогръцката федерация на работещите в обществените болници (POEDIN), съобшава ekathimerini.com. В
четвъртък в 12 ч. болничните лекари и персонал ще се съберат на протестен митинг п... 

Притеснителното в бюджета на ДОО, е че в дългосрочен план е застрашена пенсионната система и неслучайно
управляващите са заявили, че до средата на следващата година ще изготвят анализ и ще предприемат мерки. Това
коментира в "Денят започва" по БНТ бившият министър на труда и социалната политика Хасан Адемов. "Една от
сериозните теми в социалната политика е дали да се подкрепят таргетирано тези, ко... 

БНБ с остра критика към политиката на министъра на финансите Пишат специална методика за увеличение на
заплати в администрацията Инфлация изтри 30 млрд. лв. от спестяванията И ножът и хлябът на чиновниците ще
бъдат в ръцете на министъра на финансите Асен Василев. В проекта на бюджет за 2024 г. са предвидени 375 млн.
лв. за увеличение на заплати на чиновниците. Но идеята е кой ще получи увеличение ... 

Една обществена административна институция може да забранява носенето на религиозни или философски
символи на своите служители. Това реши Съдът на ЕС днес, предаде Франс прес, цитирана от БТА. Решението на
европейската съдебна институция е относно случай в Белгия, свързан с носене на хиджаб. "За да се създаде една
напълно неутрална административна среда, една публична администрация може да забрани... 

Според анализ на "Файненшъл таймс" Турция е започнала да действа като канал за военни стоки към Русия. През
тази година рязко е нараснал експортът от нея на важна за военната машина на Кремъл продукция. В
публикацията се уточнява, че през първите 9 месеца реекспортът е в размер на 158 млн. долара, което е тройно
повече от същия период на миналата година. Тази информация ни препраща към амбициозния... 

При 32% в риск от бедност сме по-чувствителни за инфлацията от другите в Европа Защо 6 ст. за трамвайно
билетче при соца са много различни от 6 ст. днес Българите са сред малкото в света, усетили вкуса на
хиперинфлацията Ако соцвластта е трябвало да коригира дисбалансите между паричното обращение,
производството и контролираните цени, през 1989 г. те е трябвало да нараснат 7 пъти Малцина днес си д... 

Медия: Clinica.bg

Заглавие: Хасан Адемов: Най-големият проблем е демографската криза и бедността
Дата: 29.11.2023 10:41
Медия: Днес+

Заглавие: Асен Василев иска ножа и хляба за чиновниците
Дата: 29.11.2023 09:32
Медия: Bunt

Заглавие: Съдът на ЕС: Публичният сектор може да забранява носенето на религиозни символи
Дата: 29.11.2023 08:52
Медия: Гласове

Заглавие: Илиян Василев: Турция става перачница на руски газ, България е между чука и наковалнята
Дата: 29.11.2023 10:28
Медия: Скандал

Заглавие: Доц. Ралица Симеонова-Ганева и доц. Мартин Иванов: Минаването на евро не е нещо непознато –
през последния век сме имали 4 различни лева
Дата: 29.11.2023 10:00
Медия: 168 часа

Заглавие: Кьовеши разследва злоупотреба с европари за пътища у нас
Дата: 29.11.2023 00:00
Медия: Дума

https://dnesplus.bg/bulgaria/hasan-ademov-nay-golemiyat-problem-e-demografskata-kriza-i-bednostta_1139740
https://bunt.bg/%D0%B0%D1%81%D0%B5%D0%BD-%D0%B2%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BB%D0%B5%D0%B2-%D0%B8%D1%81%D0%BA%D0%B0-%D0%BD%D0%BE%D0%B6%D0%B0-%D0%B8-%D1%85%D0%BB%D1%8F%D0%B1%D0%B0-%D0%B7%D0%B0-%D1%87%D0%B8%D0%BD%D0%BE%D0%B2/
https://glasove.com/politika/sadat-na-es-publichniyat-sektor-mozhe-da-zabranyava-noseneto-na-religiozni-simvoli
https://www.skandal.bg/news/17012464807905/iliyan-vasilev-turtsiya-stava-perachnitsa-na-ruski-gaz-balgariya-e-mezhdu-chuka-i-nakovalnyata
https://www.168chasa.bg/article/16366148
https://www.duma.bg/koveshi-razsledva-zloupotreba-s-evropari-za-patishta-u-nas-n284437


Европейската прокуратура разследва злоупотреба с европейски средства в Община Бойчиновци. Това съобщи
пресслужбата на ръководената от Лаура Кьовеши институция.Евророкуратура е извършила претърсвания на 23
ноември в рамките на разследване за потенциална злоупотреба с европейски средства, включваща проект за
ремонт и реконструкция на общинската пътна мрежа на Бойчиновци. Претърсванията е имало на мн... 

Мъж от Добрич почисти със собствена техника един от кварталите на града, след като снегопочистваща техника
така и не се появила. Ивайло Тодоров сам запалил и багера и започнал да чисти. Той тръгва с идеята да изчисти
улицата, на която живее, и площада пред училището. "Трети ден вече нямаме ток на работното място. Там сме пет-
шест фирми, които сме под наем, и поради липсата на той, нямаме възможнос... 

Заглавие: Мъж от Добрич почисти със собствена техника един от кварталите в града
Дата: 29.11.2023 11:20
Медия: 24 часа Пловдив

https://www.24plovdiv.bg/novini/article/16368340
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